
REFERAT AF KONSTITUERENDE HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 12. JUNI 2001     
 
 
 
 
 
Til stede: Gitte Siezing, Poul Erik Rasmussen, Hans Asmussen, Flemming Lynge, Villy 
Petersen, Birgitte Kjems, Hans Christian Hæsum Petersen, Kirsten Dysted, Mads 
Hovmann, Rolf Petersen og Ulla Lund Nielsen. 
 
 
 
Fraværende: Jørgen Henriksen 
 
 
 
1. Konstituering 
 
 
 
Formand Gitte Siezing  
 
Næstformand Poul Erik Rasmussen 
 
Kasserer Hans Asmussen 
 
Sekretær Ulla Lund Nielsen 
 
 
 
2. Repræsentanter til følgende poster 
 
 
 
Støtteforeningen Gitte Siezing , Hans Asmussen og Ulla Lund Nielsen 
 
Kulsviergården Poul Erik Rasmussen 
 
HSI Ole Steen 
 
FogS Poul Erik Rasmussen 
 
Skolekontakt Birgitte Kjems 
 
Brug Skolen Afventer kontakt fra skolen 
 
Kontakt 37 Gitte Siezing  
 
Lokalrådet Lis Asmussen – Poul Erik Rasmussen opstilles til oktober  



 
 
 
3. Godkendelse af referat fra møde den 2. Maj 2001 samt denne dagsorden 
 
 
 
Referat godkendt uden bemærkninger. 
 
Dagsorden godkendt uden bemærkninger. 
 
 
 
4. Evaluering af generalforsamling 
 
 
 
Generalforsamlingen var gået godt. Der bør dog fremover være en bedre aftale med 
gæstetalere om længden af foredrag. 
 
Det overvejes om generalforsamlingen kan afholdes under andre former, for at tiltrække 
flere medlemmer. 
 
HA udleverede revisionsprotokol for regnskabet med bemærkninger om støtteforeningen 
tilskud. 
 
 
 
5. Meddelelser (formand, næstformand, kasserer og sekretær) 
 
 
 
Danbolig er kommet med ønske om at få annonce i Kontakt37. 
 
 
 
PER orienterede om henvendelse fra Hillerød Kommune som har problemer med at få 
flyttet lysmasterne i år (der er ikke økonomi til det). Foreningen melder tilbage at masterne 
skal være flyttet senest den 1. August 2001.  
 
 
 
PER mangler start og sluttidspunkter fra fodbold for indesæsonen 2001/2002. ULN 
mangler datoer for kampe fra badminton for indesæsonen 2001/2002. 
 
 
 
HA meddeler at der ikke skal ændres i foreningens vedtægter i forhold til den nye lov. 
Vedtægterne sendes til kommunen. 



 
 
 
Da revisorregningen fra den eksterne revisor er steget med 20%, indhenter HA andre 
tilbud. 
 
 
 
6. Idrætslejr 2001   
 
 
 
Der er kommet 22 tilmeldinger og 6 ledere og man har besluttet at tage af sted. Det 
forventede budget er på 30.000 kr. 
 
 
 
7. Kort orientering fra afdelinger og udvalg 
 
 
 
Skydning: 
 
Har fået en tilgang hos børnene på 25%. 
 
Afholder Kulsvierstævne den 18. Til 20. Juni med en god tilmelding. 
 
Der har ikke været yderligere tale om flytning af skydebanen på skolen. 
 
 
 
Fodbold: 
 
Billardbordet til klubhuset er forsinket men forventes at blive opstillet i løbet af sommeren. 
 
RP udleverede brugervejledning til internettet til alle afdelinger. 
 
 
 
Kontakt37: 
 
Deadline fredag den 15. Juni 2001.  
 
Der er kommet positive meldinger fra præsten om et fælles sogneblad. Tages op på næste 
lokalrådsmøde. 
 
GS blev bemyndiget til at forhandle nye priser på trykning af bladet. 
 
 



 
Tennis: 
 
Har afholdt standerhejsning med mange deltagere. 
 
Træningen er startet op, men der har dog været en del aflysninger på grund af  dårligt vejr. 
Man har opfordret træneren til eventuelt at lave noget andet i tilfælde af dårligt vejr. 
 
Der er afholdt klubaften med grill. 
 
Rejekællingen er aflyst, men forsøges afholdt senere. 
 
ULN checker med kommunen om en udvidelse af flisegangen langs banerne. 
 
Grillen ved tennisbanerne bliver reparerert. 
 
Afdelingen har fået mange nye medlemmer fra Lyngbakken. 
 
 
 
Teater: 
 
Har afholdt generalforsamling med genvalg til alle på valg. 
 
Forbereder 2 sangaftener i september måned. 
 
Er startet op med børneteater, hvor der er 22 børn. 
 
Er startet op på prøver med ”Esther”. 
 
 
 
Byfest: 
 
Afholdt evalueringsmøde. 
 
Indtægterne på loppemarkedet er gået lidt op, mens indtægterne på boderne er gået lidt 
ned. Det endelige regnskab er ikke færdigt. 
 
Pia Andersen og Lise Bjørnbak er trådt ind i byfestudvalget. 
 
Teaterafdelingen har modtaget regning for leje af Kulsviergården ved øveaftener til revyen. 
Sagen tages op med Kulsviergården. 
 
 
 
Håndhold: 
 
Der har været spillermøde om fællestræning med Ålholm, og alle spillere var positive 



indstillet overfor dette. Der leves skriftlig aftale med Ålholm, som betaler træner mens vi 
betaler halleje. 
 
Afdelingen vil igen i år husstandsomdele folder om håndbold. 
 
 
 
Klubhus: 
 
Der mangler at blive malet et panel ind mod cykelrytterne. 
 
 
 
8. Eventuelt 
 
 
 
De næste møder afholdes: 
 
Den 7. August kl. 19.30 
 
Den 3. September kl. 19.30.  
 


